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Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 



Godkjenning av sakskart  
Bydelsdirektør Jan Hagen fremmet forslag til nye saker satt på kartet: 
Sak 112 /08  Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute, Bogstad gård. 
Sak 113 /08  Tildeling av frivillighetsmidler 
Sak 115 /08  Villa Stenersen, Tuengen alle 10 C.  Varsel om reguleringsforslag med forenklet 
saksbehandling 
Sak 114 /08  Tryvann vinterpark - innspill på planinitiativ – trekkes da den ikke skal 

behandles i Bydelsutvalget 
Det ble lagt frem rettet vedtak i sak 99/08 Kollektivfelt i Holmenkollveien 
 
Carl Lindblad (A) fremmet forslag til nye saker satt på kartet: 
Sak 116 /08  Oppgradering og drift av Holmenkollbanen  
Sak 117 /08  Holmenkollen nasjonalanlegg  
 
Terje Bjøro (V) ønsket sak 114/08 på kartet som orienteringssak 
 
Med disse endringer ble saksartet vedtatt 
 
Brev fra Byrådsavdeling for kultur og utdanning 17.06.08 – Informasjon om utredning om 
sentralt opptak i – og bestilling av barnehager ble delt ut. 
 
Åpen halvtime 
Erling Hillestad (V) tok ordet til sak 109 /08  Stemmerett for 16-åringer i bydel Vestre Aker i 
2011. 
 
Arve Johannessen roste maten på Hovseterhjemmet i forbindelse med kulturdagene. 
 
Henrik Kulseng-Hanssen, beboer i Holmenveien, tok opp problemet med trafikksikkerheten i 
Holmenveien.  Fartsgrensen er 30 km/t som få overholder, 
 
Joachim Nordahl Jacobsen, beboer i Holmenkollveien 107, tok opp trafikksikkerheten i 
Holmenkollveien i forbindelse med reguleringsplan i forbindelse med VM 2011. 
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Sak 90 /08  Protokoll fra møte 22. mai 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 22. mai 2008. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 22. mai 2008. 
 

 Sak 91 /08  Regskapsrapportering pr 30.04.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering.  
 

 Sak 92 /08  Anne Maries vei 12A - Klage over Plan- og 
bygningsetatens avslag på dispensasjon fra gjeldende 
regulering hva gjelder bevaring av trær 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 17.09.2007 
om i medhold av plan- og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra gjeldende regulering 
hva gjelder bevaring av trær. 
 
Klagen fra Bjørg Lorentzen og Anne Møller anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 17.09.2007 
om i medhold av plan- og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra gjeldende regulering 
hva gjelder bevaring av trær. 
 
Klagen fra Bjørg Lorentzen og Anne Møller anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget mener det er grunnlag for å gi dispensasjon fra gjeldende regulering hva 
gjelder bevaring av trær.  De omsøkte trærne er til betydelig sjenanse for beboerne og vil bli 
erstattet av ny vegetasjon som en naturlig fornying av vegetasjonen. 
 
Klagen fra Bjørg Lorentzen og Anne Møller anbefales tatt til følge. 



Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (F) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (F) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 17.09.2007 
om i medhold av plan- og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra gjeldende regulering 
hva gjelder bevaring av trær. 
 
Klagen fra Bjørg Lorentzen og Anne Møller anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 93 /08  Klage over avslag på søknad om oppføring av seks 
eneboliger - Vennerhagen - Sørkedalen 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 21.12.2007 om i medhold av Plan- og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder maksimale gesims- og mønekoter. 
 
Klagen fra Jørn Eskeland anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 21.12.2007 om i medhold av Plan- og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder maksimale gesims- og mønekoter. 
 
Klagen fra Jørn Eskeland anbefales ikke tatt til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget mener det er grunnlag for å gi dispensasjon fra gjeldende regulering basert på 
signaler gitt ved forhåndskonferanse, avvik i kartunderlag og det totalt relativt lille avviket det 
her er snakk om.  Utforming av husene er godt tilpasset terrenget og de omsøkte takoppløft 
bryter store takflater på en god måte. 
 
Klagen fra Jørn Eskeland anbefales tatt til følge. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (F) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2A+2V+1SV) stemmer mot 2 (F) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 21.12.2007 om i medhold av Plan- og bygningslovens § 7 å ikke gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder maksimale gesims- og mønekoter. 
 
Klagen fra Jørn Eskeland anbefales ikke tatt til følge. 
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Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 94 /08  Gang og sykkelvei langs rv Griniveien fra Røakrysset til 
bygrensen Reguleringsplanarbeid 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar planforslag til offentlig ettersyn, Griniveien fra Røakrysset til 
bygrensen til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg er rystet over at SVRØ, PBE og byrådsavdelingene for Samferdsel 
og Byutvikling tillater seg å ignorere Bystyrets vedtak i møtet 22/09/2004 sak 377, der punkt 
4 lyder: ”Byrådet bes finne alternative løsninger for en sykkelrute som kan fungere frem til en 
endelig trafikkløsning for Røa er ferdigstilt.” 
Dette vedtaket ble ved Kunngjøring av igangsetting av Planarbeidet varslet berørte etater, men 
likevel valgte man på nytt å ignorere vedtaket. Vestre Aker bydelsutvalg håper en slik 
arroganse er en sjelden foreteelse fra Stat og Kommuners byråkratiske og underordnete 
politiske nivåer. 
 
Det foreliggende dokumentet tar ikke for seg antall syklister dette angår, det er derfor 
nærliggende å sammenligne med SVRØs eget Plandokumenter Planid. 1996034, 
dok.nr.17509 og dok.17505 av 16.9.2004, for gang- og sykkelsti i samme riksvei vest for 
bygrensen. Der er ”antall syklister beregnet til i underkant av 20 i makstimen, noe som 
tilsvarer 75 i døgnet. 
 
Tidligere trafikkanalyser for situasjonen etter Røatunell, bygget bla på at tungtrafikken til 
Løvenskiold ville bli opprettholdt. Det er nå planer om å legge ned hele Fossum 
industriområde og utvikle boliger her. BU ber derfor om at en ny analyse om situasjonen etter 
tunnel bygging gjennomføres og legges til grunn i arbeidet med sikring av Griniveien. 
Utenom rushtiden er det problemer med stor fart i Griniveien, det bes derfor om at det 
etableres fartsreduserende tiltak på strekningen enten ved radarboks eller fartsdumper. Det er 
spesielt behov for sikring rundt lyskrysset ved Ekraveien da det gjentatte ganger oppstår 
farlige situasjoner der biler ikke stopper på rødt lys her. 
Vi har i tillegg følgende kommentarer til det fremlagte forslaget: 
Sykkelveien vil være et tiltak for gjennomgangstrafikk fra Bærum og i liten grad være til 
nytte for bydelen da det finnes mange bedre alternativer for sykling mellom hjem og Røa 
sentrum 
Den planlagte sykkelveien ligger ikke langs den naturlige sykkelruten fra Bærum som er på 
den andre siden av trikken. Bydelsutvalget mener derfor at det vil være mer enn nok med 
fortau på begge sider av Griniveien samtidig som det etableres en gang/sykkelbro/undergang 
ved tidligere Røa stasjon for å koble Bærums syklistene på det videre sykkelveinettet ned 
Vækerøveien eller Sørkedalsveien. 
Slik sykkelstien er foreslått vil den ikke fange opp fartssyklistene på vei til Bærum og vil 
således ikke redusere fare for kollisjon mellom myke og harde trafikanter. Løsningen vil 
resultere i høyere fart i Griniveien og vil kreve fartsreduserende tiltak gjennom fartsdumper 
eller radarbokser. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 



Vestre Aker bydelsutvalg er rystet over at SVRØ, PBE og byrådsavdelingene for Samferdsel 
og Byutvikling tillater seg å ignorere Bystyrets vedtak i møtet 22/09/2004 sak 377, der punkt 4 
lyder: ”Byrådet bes finne alternative løsninger for en sykkelrute som kan fungere frem til en 
endelig trafikkløsning for Røa er ferdigstilt.” 
Dette vedtaket ble ved Kunngjøring av igangsetting av Planarbeidet varslet berørte etater, 
men likevel valgte man på nytt å ignorere vedtaket. Vestre Aker bydelsutvalg håper en slik 
arroganse er en sjelden foreteelse fra Stat og Kommuners byråkratiske og underordnete 
politiske nivåer. 
 
Det foreliggende dokumentet tar ikke for seg antall syklister dette angår, det er derfor 
nærliggende å sammenligne med SVRØs eget Plandokumenter Planid. 1996034, 
dok.nr.17509 og dok.17505 av 16.9.2004, for gang- og sykkelsti i samme riksvei vest for 
bygrensen. Der er ”antall syklister beregnet til i underkant av 20 i makstimen, noe som 
tilsvarer 75 i døgnet. 
 
Tidligere trafikkanalyser for situasjonen etter Røatunell, bygget bla på at tungtrafikken til 
Løvenskiold ville bli opprettholdt. Det er nå planer om å legge ned hele Fossum 
industriområde og utvikle boliger her. Bydelsutvalget ber derfor om at en ny analyse om 
situasjonen etter tunnel bygging gjennomføres og legges til grunn i arbeidet med sikring av 
Griniveien. 
Utenom rushtiden er det problemer med stor fart i Griniveien, det bes derfor om at det 
etableres fartsreduserende tiltak på strekningen enten ved radarboks eller fartsdumper. Det 
er spesielt behov for sikring rundt lyskrysset ved Ekraveien da det gjentatte ganger oppstår 
farlige situasjoner der biler ikke stopper på rødt lys her. 
Vi har i tillegg følgende kommentarer til det fremlagte forslaget: 
Sykkelveien vil være et tiltak for gjennomgangstrafikk fra Bærum og i liten grad være til nytte 
for bydelen da det finnes mange bedre alternativer for sykling mellom hjem og Røa sentrum 
Den planlagte sykkelveien ligger ikke langs den naturlige sykkelruten fra Bærum som er på 
den andre siden av trikken. BU mener derfor at det vil være mer enn nok med fortau på begge 
sider av Griniveien samtidig som det etableres en gang/sykkelbro/undergang ved tidligere 
Røa stasjon for å koble Bærums syklistene på det videre sykkelveinettet ned Vækerøveien eller 
Sørkedalsveien. 
Slik sykkelstien er foreslått vil den ikke fange opp fartssyklistene på vei til Bærum og vil 
således ikke redusere fare for kollisjon mellom myke og harde trafikanter. Løsningen vil 
resultere i høyere fart i Griniveien og vil kreve fartsreduserende tiltak gjennom fartsdumper 
eller radarbokser. 
 

 Sak 95 /08  Holmenkollveien fra Besserud til VM-huset 
 
Arild Gjervan (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg anbefaler det fremlagte planforslag. 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg anbefaler imidlertid at veien i øverste del ved Holmenkollen 
Restaurant, fra Holmenkollveien 113 B, skyves noen meter inn på kommunens eiendom. 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg forutsetter at utvidelsen av Holmenkollveien foregår på mest mulig 
skånsom måte og i størst mulig grad tar hensyn til oppsitternes ønsker. 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg er glad for at Holmenkollveiens standardhevning søkes 
gjennomført med stor vekt på stedstilpasset kvalitet og materialvalg. 
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Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker Bydelsutvalg anbefaler det fremlagte planforslag. 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg anbefaler imidlertid at veien i øverste del ved Holmenkollen 
Restaurant, fra Holmenkollveien 113 B, skyves noen meter inn på kommunens eiendom. 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg forutsetter at utvidelsen av Holmenkollveien foregår på mest mulig 
skånsom måte og i størst mulig grad tar hensyn til oppsitternes ønsker. 
 
Vestre Aker Bydelsutvalg er glad for at Holmenkollveiens standardhevning søkes gjennomført 
med stor vekt på stedstilpasset kvalitet og materialvalg. 
 

 Sak 96 /08  Hospitsveien syd for Orreveien - Planforslag til offentlig 
ettersyn 

 
Jane Steenbuch (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
1. Vestre Aker Bydelsutvalg slutter seg til Plan- og bygningsetatens forslag. Det er viktig at 

det opparbeides en god og permanent trafikkløsning i den aktuelle delen av Hospitsveien. 
Tiltaket vil bedre trafikksikkerheten for skolebarn, og forandrer ikke den grønne profilen. 

 
2. Det forutsettes at inngrepene på enkelte eiendommer blir minst mulig. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
I forbindelse med utvidelse av tilkoblingsveier for VM 2011 fremmer Bydelsutvalget forslag 
om å opprette fortau i Voksenkollveien fra Thorleif Haugs vei til Hospitsveien.  Dette for å 
trygge fotgjengeres bruk av veinettet under arrangementet.  Dette vil også være et tiltak som 
vil medføre trygging av skolevei for områdets mange barn som daglig går denne strekningen. 
 
Sven Marius Gjeruldsen (H) fremmet følgende alternative forslag til Høyres punkt 2: 
Det forutsettes at planforslaget gjennomføres uten bruk av tvangsavståelse av privat eiendom 
(ekspropriasjon). 
 
Sven Marius Gjeruldsen (H) forslag alternativ pkt. 2 falt med 11 (6H+2A+2V+1SV) stemmer 
mot 4 (2H+2F) stemmer 
Pkt. 1 i Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2 i Høyres forslag ble vedtatt med 12 (7H+2A+2V+1SV) stemme mot 3 (1H+2F) 
stemmer 
Venstres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Vestre Aker Bydelsutvalg slutter seg til Plan- og bygningsetatens forslag. Det er viktig at 

det opparbeides en god og permanent trafikkløsning i den aktuelle delen av Hospitsveien. 
Tiltaket vil bedre trafikksikkerheten for skolebarn, og forandrer ikke den grønne profilen. 

 
2. Det forutsettes at inngrepene på enkelte eiendommer blir minst mulig 
 
I forbindelse med utvidelse av tilkoblingsveier for VM 2011 fremmer Bydelsutvalget forslag 
om å opprette fortau i Voksenkollveien fra Thorleif Haugs vei til Hospitsveien.  Dette for å 



trygge fotgjengeres bruk av veinettet under arrangementet.  Dette vil også være et tiltak som 
vil medføre trygging av skolevei for områdets mange barn som daglig går denne strekningen. 
 

 Sak 97 /08  Finnhaugveien 11A - delesak - Fylkesmannen opphever 
kommunens vedtak 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar Fylkesmannens vedtak til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar Fylkesmannens vedtak til orientering. 
 

 Sak 98 /08  Forskrift om hundehold i Oslo kommune - Høring 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
1. Forslag til hundehold i Oslo Kommune legger til rette for et positivt og ansvarlig 

hundehold, som bidrar til å redusere konfliktnivå mellom hundeholder og allmennheten. 
 
2. I forslaget savnes et punkt under § 2, Sikring av hund som regulerer hundehold i skiløyper 

i skisesongen. 
 
Astrid Seeberg (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
§5 ønsker å stryke setning ………………….turveier og preparerte skiløyper 
 
Venstres forslag falt med 12 (7H+2F+2A+1SV) stemmer mot 3 (1H+2V) stemmer. 
Pkt. 1 i BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Pkt. 2 i BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 10 (7H+2A+1SV) stemmer mot 5 
(1H+2F+2V) stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
1. Forslag til hundehold i Oslo Kommune legger til rette for et positivt og ansvarlig 

hundehold, som bidrar til å redusere konfliktnivå mellom hundeholder og allmennheten. 
 
2. I forslaget savnes et punkt under § 2, Sikring av hund som regulerer hundehold i skiløyper 

i skisesongen. 
 

 Sak 99 /08  Kollektivfelt i Holmenkollveien 
 
Venstres forslag til vedtak 
Jeg anbefaler BMS-komiteen sende et forslag til bydelen å lage kollektivfelt i 
Holmenkollveien fra rom-folket boligen til lyskrysset mot Smestad. 
 
Det er mye forsinkelse i morgenrushet og den strekning er det allerede plass til et 3. felt. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydel støtter initiativet om kollektivfelt i Holmenkollveien fra Aspehaugveien til 
Sørkedalsveien i den grad dette kan gjennomføres uten ekspropriasjon av privat eiendom. 
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Dette kan løses ved at veien forskyves mot sydøst og man da benytter det grønne feltet 
mellom fortau og innkjørsel til boligene i strekningen fra Bernhard Herres vei og 
Sørkedalsveien. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydel støtter initiativet om kollektivfelt i Holmenkollveien fra Aspehaugveien til 
Sørkedalsveien i den grad dette kan gjennomføres uten ekspropriasjon av privat eiendom. 
 
Dette kan løses ved at veien forskyves mot sydøst og man da benytter det grønne feltet mellom 
fortau og innkjørsel til boligene i strekningen fra Bernhard Herres vei og Sørkedalsveien. 
 

 Sak 100 /08  Bygging av gapahuk ved Kobberhaughytta 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker har ingen innvendinger mot at DNT Oslo og Omegn får bygge to 
gapahuker ved Kobberhaugtjern. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget mener at dette er et meget positivt tiltak som vil ha stor betydning for barn og 
unge. 
 
BMS-komiteens forslag med Venstres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen innvendinger mot at DNT Oslo og Omegn får bygge to 
gapahuker ved Kobberhaugtjern 
 
Bydelsutvalget mener at dette er et meget positivt tiltak som vil ha stor betydning for barn og unge. 
 

Sak 101 /08  Fullmakt i sommerferieperioden til Arbeidsutvalget 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Arbeidsutvalget i bydel Vestre Aker gis fullmakt til å behandle saker som ordinært skulle 
behandles i bydelsutvalget i perioden 20.06.2008 til 03.09.2008.  Eventuelle slike saker skal 
refereres for bydelsutvalget i møte 04.09.2008. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Arbeidsutvalget i bydel Vestre Aker gis fullmakt til å behandle saker som ordinært skulle 
behandles i bydelsutvalget i perioden 20.06.2008 til 03.09.2008.  Eventuelle slike saker skal 
refereres for bydelsutvalget i møte 04.09.2008.  
 



 Sak 102 /08  Høringsuttalelse i forbindelse med 
sykehjemsbehovsplanen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. Bydelsutvalget 
bemerker at det er bra at legetjenenesten på sykehjem ønskes styrket og ber om at det 
iverksettes tiltak for at det skal bli mer faglig attraktivt å arbeide på sykehjem som lege og 
sykepleier. For rekruttering av leger bør det tilbys tid og finansiell støtte til forskning og 
kompetanseheving.  
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget understreker videre viktigheten av at avdelingene på sykehjem innrettes slik at 
beboerne innenfor den enkelte avdeling har likest mulig nivå av åndsfriskhet. Det er uheldig 
at åndsfriske beboere plasseres på avdelinger der størsteparten er sterkt demente.   
 
Helse- og sosialkomiteens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til sykehjemsbehovsplan. Bydelsutvalget 
bemerker at det er bra at legetjenenesten på sykehjem ønskes styrket og ber om at det 
iverksettes tiltak for at det skal bli mer faglig attraktivt å arbeide på sykehjem som lege og 
sykepleier. For rekruttering av leger bør det tilbys tid og finansiell støtte til forskning og 
kompetanseheving.  
 
Bydelsutvalget understreker videre viktigheten av at avdelingene på sykehjem innrettes slik at 
beboerne innenfor den enkelte avdeling har likest mulig nivå av åndsfriskhet. Det er uheldig 
at åndsfriske beboere plasseres på avdelinger der størsteparten er sterkt demente.   
 

 Sak 103 /08  Rapport brukertilfredshet blandt pårørende til beboere 
ved sykehjem i Oslo kommune 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydelsutvalget tar rapport – brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering. Vi registrerer at både Hovseterhjemmet og Vinderen bo- og 
servicesenter scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 
sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres. Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på utviklingen på disse to sykehjemmene innen utgangen av året. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til endring til helse- og sosialkomiteens 
innstilling til vedtak: 
Bydelsutvalget tar rapport - brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering.  Vi registrerer at Hovseterhjemmet, Vinderen bo- og servicesenter 
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og en del andre sykehjem scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 
Sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres.  Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på hvilke tiltak som er satt i gang på disse sykehjemmene innen utgangen av 
året.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar rapport - brukertilfredshet blant pårørende til beboere ved sykehjem i Oslo 
kommune til orientering.  Vi registrerer at Hovseterhjemmet, Vinderen bo- og servicesenter 
og en del andre sykehjem scorer dårligere enn gjennomsnittet på de fleste områder, og ber 
Sykehjemsetaten følge opp rapporten slik at kvaliteten bedres.  Bydelsutvalget imøteser en 
tilbakemelding på hvilke tiltak som er satt i gang på disse sykehjemmene innen utgangen av 
året.  
 

 Sak 104 /08  Høringsuttalelse - fremtidens eldreomsorg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens eldreomsorg 
i Oslo. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget slutter seg til byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens 

eldreomsorg i Oslo med følgende endring og tillegg: 
Brukere som får vedtak om korttidsopphold eller rehabiliteringsopphold, skal selv få velge 
om de vil ha dette på sykehjem eller rehabiliteringssentre i Oslo eller i Spania eller andre 
steder der prisen ikke blir høyere enn i Oslo eller i Spania. Valgfriheten er begrenset av 
tilfeller hvor bruker av helsemessige årsaker frarådes å reise eller ha opphold i varme 
strøk. 

 
2. Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 

konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes modeller for 
kommunalt etablerte og drevne bemannede enheter der eldre som har boligkapital får 
tilbud om å kjøpe seg inn. Vi ber om at det utredes om det er mulig å kjøpe større bolig 
enn standard to rom slik at en kan ha besøk av familie og venner. 

 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til endring i helse- og sosialkomiteens 
punkt 2: 
Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 
konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes muligheten for 
bemannede enheter (også større enn standard 2 rom) hvor eldre med boligkapital kan kjøpe 
seg inn. 
 
Helse og sosialkomiteens foreslag punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
Høyres forslag punkt 2 ble vedtatt med 12 (8H+2F+2V) stemmer mot 3 (2A+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Bydelsutvalget slutter seg til byrådets forslag til Bystyremelding om fremtidens 

eldreomsorg i Oslo med følgende endring og tillegg:  



Brukere som får vedtak om korttidsopphold eller rehabiliteringsopphold, skal selv få velge 
om de vil ha dette på sykehjem eller rehabiliteringssentre i Oslo eller i Spania eller andre 
steder der prisen ikke blir høyere enn i Oslo eller i Spania. Valgfriheten er begrenset av 
tilfeller hvor bruker av helsemessige årsaker frarådes å reise eller ha opphold i varme 
strøk.  
 

2. Vi ser frem til at vi får døgnbemannede boliger hvor en kan tilkalle hjelp etter behov i 
konseptet omsorg pluss. 
Vi bemerker at mange eldre selv har boligkapital. Vi ber om at det utredes muligheten for 
bemannede enheter (også større enn standard 2 rom) hvor eldre med boligkapital kan 
kjøpe seg inn. 

 

 Sak 105 /08  Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i Oslo 
kommune - høring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune. Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre bør plasseres for 
seg i kommunale boliger da disse gruppene trenger ekstra ro, trygghet og stabilitet. 
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 
Høyres gruppe fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler 
i Oslo kommune.  
Det er viktig å se på erfaringene som er høstet om hvilke beboer-grupper som bør plasseres 
sammen i kommunale boliger. 
Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre kan ha gjensidig glede av naboskap 
i samme boligkomplekser. 
Da rusmisbrukerne har vært til stor belastning i bomiljøer for barnefamilier og eldre bør man 
unngå å blande rusmisbrukere med eldre og barnefamilier fordi de trenger ekstra trygghet og 
stabilitet.  
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
Helse og sosialkomiteens forslag falt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget slutter seg til Byrådets forslag til Bystyremelding om sosiale boligvirkemidler i 
Oslo kommune.  
Det er viktig å se på erfaringene som er høstet om hvilke beboer-grupper som bør plasseres 
sammen i kommunale boliger. 
Bydelsutvalget støtter tanken om at barnefamilier og eldre kan ha gjensidig glede av 
naboskap i samme boligkomplekser. 
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Da rusmisbrukerne har vært til stor belastning i bomiljøer for barnefamilier og eldre bør man 
unngå å blande rusmisbrukere med eldre og barnefamilier fordi de trenger ekstra trygghet og 
stabilitet.  
Bydelsutvalget savner et gjennomarbeidet perspektiv i meldingen på stønadsfellen som 
boligtiltakene kan bidra til å skape.  
 

 Sak 106 /08  Lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar lokal handlingsplan for psykisk helse 2008-2010 til orientering. 
 

 Sak 107 /08  Tilsynsbesøk ved Hovseterhjemmet 14.01.2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 

- å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
- å gjøre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet. Disse 

arbeidene må gjøres så fort som mulig. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) støtter helse- og sosialkomiteens forslag, med språklig justering: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 
* å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
* å gjennomføre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet så raskt som 

mulig. 
 
Men har følgende tilleggsforslag: 
Vi imøteser også en oversikt over ansvars- og samarbeidsforhold mellom drifter av 
sykehjemmet, Omsorgsbygg og Sykehjemsetaten når det gjelder ombygnings- og vedlikeholds-
arbeid.  
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten til orientering, men ber sykehjemsetaten om en plan for: 
* å gjøre om dobbeltrom i dette sykehjemmet til enkeltrom 
* å gjennomføre de mest prekære vedlikeholdsarbeider i dette sykehjemmet så raskt som 

mulig. 
 



Vi imøteser også en oversikt over ansvars- og samarbeidsforhold mellom drifter av 
sykehjemmet, Omsorgsbygg og Sykehjemsetaten når det gjelder ombygnings- og vedlikeholds-
arbeid. 

 Sak 108 /08  Terialrapport og tertialstatistikk pr 30.04.08 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapporten og tertialstatistikken til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Bydelsutvalget tar tertialrapport og tertialstatistikk til orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tertialrapport og tertialstatistikk til orientering 
 

 Sak 109 /08  Stemmerett for 16-åringer i bydel Vestre Aker i 2011 - 
Forslag fra Venstre 

 
Venstres forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber bydelsdirektøren snarest anmode byrådet og bystyrets gruppeledere om å 
søke staten om å få delta i en forsøksordning med å gi 16 åringer i bydel Vestre Aker 
stemmerett ved neste bydelsvalg under kommunevalget 2011. 
 
Venstres forslag falt med 12 (8H+2F+2A) stemmer mot 3 (2V+1SV)stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken falt. 
 

 Sak 110 /08  Status barnehageutbygging 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak om mulige barnehageprosjekter til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar sak om mulige barnehageprosjekter til orientering. 
 

 Sak 111 /08  Komitereferater møte 19. juni 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 03.03.08 tas til orientering  
2. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 14.04.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 13.05.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra BMS-komiteens møte 02.06.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 09.06.08 tas til orientering 
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6. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 09.06.08 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 11.06.08 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 16.06.08 tas til orientering  
9. Protokoll fra AMU 16.06.08 tas til orientering 
10. Protokoll fra ungdomsrådet 10.06.08 08 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 03.03.08 tas til orientering  
2. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 14.04.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 13.05.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra BMS-komiteens møte 02.06.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 09.06.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 09.06.08 tas til orientering 
7. Protokoll fra AU 11.06.08 tas til orientering 
8. Protokoll fra MBU 16.06.08 tas til orientering  
9. Protokoll fra AMU 16.06.08 tas til orientering 
10. Protokoll fra ungdomsrådet 10.06.08 08 tas til orientering 
 

 Sak 112 /08  Søknad om utvidet åpnings- og skjenketid ute, 
Bogstad gård. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til kl 
0230 
 
Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til 
kl.  02.30 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Godt Selskab AS får utvidet skjenketiden ute til kl. 0230 
 

 Sak 113 /08  Tildeling av frivillighetsmidler 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Søknad om støtte til Vinderen barnekor innvilges med kr. 8.000 

Begrunnelse: Tiltaket faller under retningslinjenes punkt a) 
 
2. Søknad om støtte til Venner av Diakonhjemmets sykehus innvilges med kr. 6.000 

Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 
Monica Videm (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Som bydelsdirektørens forslag, men at summene reduseres til henholdsvis kr. 7.500 og kr. 
5.500. 
 



Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
3. Søknad om støtte til Vinderen barnekor innvilges med kr. 7.500 

Begrunnelse: Tiltaket faller under retningslinjenes punkt a) 
 
4. Søknad om støtte til Venner av Diakonhjemmets sykehus innvilges med kr. 5.500 

Begrunnelse: Tiltaket faller inn under retningslinjenes punkt a) 
 

 Sak 114 /08  Tryvann vinterpark - innspill på planinitiativ 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

 Sak 115 /08  Villa Stenersen, Tuengen alle 10 C.  Varsel om 
reguleringsforslag med forenklet saksbehandling 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen bemerkninger til planforslaget for Villa Stenersen, 
Tuengen Allé 10 C. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen bemerkninger til planforslaget for Villa Stenersen, 
Tuengen Allé 10 . 
 

Sak 116 /08  Oppgradering og drift av Holmenkollbanen 
 
Arbeiderpartiets forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg skriver brev til Byrådet vedrørende vedtaket i Bystyret. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg gir BU-leder Elin Horn Galtung fullmakt til å skrive et brev til 
Byrådet om Vestre Aker bydelsutvalgs syn i denne saken. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg gir BU-leder Elin Horn Galtung fullmakt til å skrive et brev til 
Byrådet om Vestre Aker bydelsutvalgs syn i denne saken. 
 

 Sak 117 /08  Holmenkollen nasjonalanlegg 
 
Arbeiderpartiets forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar Bystyrets vedtak av 18.06.08 i denne saken til orientering 
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Arbeiderpartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar Bystyrets vedtak av 18.06.08 i denne saken til orientering 
 
Møtet slutt kl. 21.20. 
 
 
 
 
 
  
 
Elin Horn Galtung        Anne Marie Nordby 
BU-leder         Sekretær 
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